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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
ENGIE’s electricity supply chain incorporates the centralized production of low carbon electricity and electricity produced from renewable sources like
hydroelectricity, biomass, wind power, and solar power. This is complemented by production from the trade and sale of electrical energy.

The Group’s traditional area of expertise, ENGIE’s gas sector incorporates traditional activities based around the supply, distribution, trade, and sale of
gas, as well as the use of new gas technologies. The Group harnesses its expertise for an integrated approach to innovation in the transport and
storage of gas, as well as the development of biogas and Power to Gas solutions.

ENGIE offers a comprehensive range of energy services, combining innovative digital technology with new uses for energy, to provide an ever more
competitive response to the needs of all of our customers. With a presence in the energy efficiency markets in more than 30 countries, ENGIE designs
and implements energy services using a range of techniques.

Company Profile of ENGIE

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


